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PROTOKÓŁ Nr 0063-7/50/2010 
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ekologii 

w dniu 29 lipca 2010r. 
 
 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta pokój Nr 130 
Czas posiedzenia:  godz. 12.00 – 12.45 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych 
list obecności.  
 
 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Sprawy bieżące. 
 
 - projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 
  gruntowych. 
 
4. Wnioski do budżetu miasta na 2011r. 
5. Przyjęcie protokołów z posiedzenia komisji w dniach: 
 
 -  19 maja 2010r. 
 -  16 czerwca 2010r. 
 
6. Wolne glosy i wnioski. 
7. Zakończenie posiedzenia. 
 
 
 
Ad. 1 
 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał przewodniczący komisji radny Leopold Sobczyński.  
Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji i zaproszonych gości. 
 
 
Ad. 2 
 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Komisja przyjęła porządek obrad  jednogłośnie.  
 
 
Ad. 3 
 
Sprawy bieżące. 
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 - projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 
  gruntowych. 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały udzielił  Daniel Zarzycki naczelnik Wydz. Mienia.  
Nieruchomość gruntowa stanowi własność osoby fizycznej i jest niezbędna  miastu pod 
budowę gminnej drogi publicznej ul. J. Malczewskiego.  Właściciel działek wyraził 
zgodę na ich zbycie, w zamian za działkę będącą własnością miasta.   
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0.  
 
 
 
 
Ad. 4 
 
Wnioski do budżetu miasta na 2011r. 
 
1.   Wykonanie chodnika wzdłuż ul. Komuny Paryskiej i J. Dąbrowskiego. 
2.  Dokończenie wymiany nawierzchni chodników na ul. Zielonej.  /do ul.            
 Podhalańskiej/ 
3.   Remont górnej części boiska przy SP 10 – ul. Zielona.  
4. Remont i ułożenie sztucznej nawierzchni na boisku przy ul. Granicznej obok     
 budynku 411 ul. Turystyczna.  
5.  Wykonanie fontanny solankowej  w jarze między ul. Zieloną i ul. Turystyczną  
 obok hydroforni, być może we współpracy z Jastrzębskim Zakładem Wodociągów i 
 Kanalizacji oraz rozważenie możliwości technicznych budowy takich obiektów w 
 każdej dzielnicy miasta.  /środki europejskie/ 
6. Oświetlenie ul. Wyzwolenia, Libowiec, Matejki. 
7. Modernizacja drogi dojazdowej do ul. Okrzei 45 – Szypuła Joanna. 
8. Modernizacja drogi gruntowej ul. Majowa.  
9. Zagospodarowanie terenu OWN w taki sposób by mogli korzystać z niego 
 mieszkańcy miasta. 
10. Dokończenie drogi  ul. Mikołaja Reja  od torów do KWK Borynia około 200 m. 
 Remont tej drogi nie dokończony jest od 5 lat. 
11. Budowa chodnika na ul. Powstańców Śląskich  w rejonie ul. Osińskiej i ul. 
 Partyzantów. 
12. Położenie nowej nawierzchni na ul. Poznańskiej  oraz remont chodników. 
13. Remont ul. Pochwacie. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 10, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0   powyższe wnioski.  
 
 
Wnioski złożyli radni:  Leopold Sobczyński, Stefan Woźniak,  Irena Zachraj, Barbara 
Stelmaczonek, Ryszard Piechoczek. 
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Ad. 5 
 
Przyjęcie protokołów z posiedzenia komisji w dniach: 
 
 -  19 maja 2010r.  przyjęto głosami:  za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących 
     się – 0. 
  
 -  16 czerwca 2010r. przyjęto głosami:  za – 6, przeciw – 0,                 
    wstrzymujących się - 0   
 
 
Ad. 6 
 
Wolne głosy i wnioski. 
 
 
Leopold Sobczyński 
- Czy jest szansa na zwiększenie kwoty stałej przeznaczonej dla zarządów osiedli i 
sołectw z pięciu tysięcy np. na siedem tysięcy ?   
 
Dariusz Holesz 
- Jeśli chodzi o finanse, to nie ma takiej możliwości. Są to wydatki bieżące  i od 
budżetu na 2011r. obowiązuje zasada, że wydatki bieżące  nie mogą być wyższe niż 
dochody bieżące.  Przekraczaliśmy w tym budżecie wydatki bieżące o cztery mln zł w 
stosunku do dochodów bieżących.  Założono, że wydatki zostaną utrzymane na tym 
samym poziomie.   Plany mają być tak szacowane, aby nie były wyższe niż w 2010r.   
Do 20 października należy określić jaka jest wysokość udziału w podatkach PIT i CIT.  
Szacujemy niewykonanie na 4 mln zł.  Jeżeli chodzi o jednostki pomocnicze, to kwota 
pięciu tysięcy zł pozostanie plus piętnaście tysięcy złotych założonych w rezerwie 
budżetowej.   Wydatki te muszą być w planie finansowym urzędu.  Przewodniczący 
zarządu osiedla i sołtys wskazują , proponują, organizują . Środki zostaną zapisane w 
formie rezerwy budżetowej.     
 
 
  
Ad. 7 
 
Przewodniczący komisji podziękował zebranym za przybycie i zakończył obrady.  
 
 
 

Przewodniczący  Komisji 
Gospodarki Komunalnej i Ekologii 

 
Leopold Sobczyński 

 
 

Protokołowała  
Alicja Trocka  
 


